
PROTOKÓŁ NR 7/25 Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW 

I PETYCJI RADY POWIATU TARNOGÓRSKIEGO W DNIU 

14 STYCZNIA 2025 ROKU 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Tarnogórskiego Janusz Parkitny na podstawie listy obecności (załącznik 

nr 1) stwierdził prawomocność obrad – 5 radnych obecnych. Po czym 

poddał pod głosowanie następujący porządek obrad: 

1) ponowne rozpoznanie skargi pana M.Ś. na Zarząd Powiatu 

Tarnogórskiego, 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, 

3) sprawy bieżące. 

Wyniki głosowania: obecnych – 5, „za” – 5, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad 1) 

Przewodniczący Komisji przypominał, że na ostatnim posiedzeniu 

członkowie Komisji ustalili, że należy wystąpić do skarżącego aby 

doprecyzował w jakim zakresie Zarząd Powiatu Tarnogórskiego 

nie realizuje nadzoru nad Zarządem Dróg Powiatowych w Tarnowskich 

Górach. Następnie podkreślił, że w wyznaczonym terminie skarżący nie 

udzielił odpowiedzi. 

Dariusz Wysypoł członek Zarządu Powiatu Tarnogórskiego powiedział, 

że skarżący jest bardzo aktywnym mieszkańcem, który regularnie pisze 

skargi na różne instytucje. Głównym zarzutem, który do tej pory był 

podnoszony w tych wszystkich skargach to niewystarczająca ilość środków 

finansowych przeznaczonych na modernizację, naprawę dróg 

powiatowych. Dodał, że wielokrotnie pojawiał się też zarzut, że prace 

powinny być wykonane szybciej, prawie że natychmiastowo i powinny być 
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wykonywane od razu po zgłoszeniu przez skarżącego. W licznej 

korespondencji pracownicy Starostwa tłumaczą wszystkie uwarunkowania, 

zwracają uwagę na to, że podejmowane są działania aby zwiększył się 

poziom dofinansowania, które w 2025 roku w realny sposób zostało 

zwiększone. Podsumowując powiedział, że podejmowane są wszystkie 

możliwe działania aby finansowanie modernizacji dróg powiatowych było 

na coraz wyższym poziomie. 

Radny Piotr Skrabaczewski poinformował, że na najbliższym posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Finansów zostanie przedstawiona Informacja dotycząca 

wydatków i dochodów, bieżących i majątkowych Zarządu Dróg 

Powiatowych w Tarnowskich Górach, wykonania za 2023 i 2024 rok oraz 

planu na 2025 rok. 

Wywiązała się dyskusja dotycząca m.in. stanu zatrudnienia w Zarządzie 

Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach, w tym braku możliwości 

pozyskania wykwalifikowanej kadry. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby z powodu braku 

doprecyzowania przez skarżącego zakresu braku nadzoru Zarządu Powiatu 

Tarnogórskiego nad Zarządem Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach, 

Radzie Powiatu rekomendować pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

Wyniki głosowania: obecnych – 5, „za” – 5, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2. 

Ad 2) 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 6/24 

z posiedzenia Komisji w dniu 9 grudnia 2024 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 5, „za” – 5, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 
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Ad 3) 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Tarnogórskiego 

(-) Janusz Parkitny 
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